

MONUMENTENRAAD

Uitnodiging / Voorlopige AGENDA

Datum: 11 oktober 2017
Tijd: 14.30 – 15.00 uur – **informeel vooroverleg voor de leden Monumentenraad**
15:00 – 16:30 uur – officiële vergadering
Plaats: Stadhuis (B&W Kamer ?)

Genodigden:

de leden Hilde van Werven (*voorzitter*), Ben van 't Hul (*secretaris a.i.*), Marieke ten Hove, Roelof Oost, Cees Spanjer en Geraart Westerink

Gemeente Kampen: Marieke Spijkerman (*wethouder*), Johan Abbink, Alexander Jager en Annelies Scholtz-Vreeken

belangstellenden Wim van Werkhoven / Koen Alderliesten / nieuw te benoemen leden

1. Opening / presentie / vaststelling agenda / mededelingen
 - a. Welkom aan de nieuwe leden / voorstelronde (o.v.)
 - b. Korte terugblik sollicitatieprocedure / huidige samenstelling Monumentenraad
 - c. Taakverdeling en vindbaarheid / publiciteit via media (o.a. facebookpagina)
 - d. Binnengekomen en uitgaande post / e-mail berichten
2. Verslag vergadering 05-07-2017 / Actiepunten (*update*)
3. Boven Havenstraat > besluitvorming m.b.t. de villa en belendende panden (*industrieel erfgoed binnen Bescherm Stadsgezicht / visie Monumentenraad*)
4. Stand van zaken gemeentelijke monumentenstatus:
 - a) Wederopbouwarchitectuur (*zie de brief d.d. 21-06-2017 > reactie ?*)
 - b) Schoolgebouw Buiten Nieuwstraat (*update ontvangen via e-mail*)
 - c) Voorstel tot herziening monumentenlijst en/of subsidieregeling
5. Diverse onderwerpen
 - a) Ontwikkelingen religieus erfgoed binnen gemeente Kampen (*Annelies*)
 - b) Inventarisatie karakteristieke panden (*Wim + Johan*)
 - c) Duurzaamheid (vast agendapunt) > actualiteiten volgen en bespreken
 - d) Ontwikkelingen gebouwen voormalig gemeentearchief (*Molenstraat / Vloeddijk*)
 - e) Ontwikkelingen m.b.t. het Gotisch Huis (*eigendom / herbestemming ?*)
 - f) Inventarisatie (bedreigde) kunstwerken van o.a. Lex Horn (*Geraart / Hilde*)
 - g) Datum prikken voor rondleiding in Brunnepe o.l.v. Edy Prick (*B.E.B.*)
 - h) Project "Nautisch Profiel Kampen" (*Annelies*)
8. Wat verder ter tafel komt:
 - o.a. suggesties voor onderwerpen/presentatie volgende vergaderingen ?
9. Rondvraag
10. Sluiting

PM: Vergaderschema 2017-2018 = **nog nader vast te stellen**